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                                                      Date: 25 Sept., 2020 

致 尊貴客戶: 

 

為加快提單的製作時間、節省核單時間及確保提單的準確性，自 2020/10/05起，

請於提交 E-Booking 後，於同一電子平臺的文件功能組中提交 E-S/I （E-S/I 的

操作方法可參照中文版網址:  https://bit.ly/3jfl57f 所示的教學版本）；但請注意：如

果有一個貨櫃的資料需要分拆成兩票或以上的提單，E-S/I 只能提供第一票，餘下

的分單資料請維持使用舊模式透過電子郵件提供給敝司文件部（郵址：

si@tslines.com.hk ）製作提單。 

 

謝謝 貴客戶的鼎力支持和配合。 

 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

 

To: All Valued Customers 

 

  In order to speed up Bill of Lading production, saving time to check and ensure the 

precision of Bill of Lading, effective from 05 October 2020, after submitting E-booking via 

Logwing, please also submit your E-S/I via the system (pls refer to E-S/I working manual for 

English version via : https://bit.ly/33Wcxvw ); but please take note : for splitted BLs, this 

system can only accept E-S/I for “1st set of BL”, for the rest splitted BL details, please send 

to us as usual via our email si@tslines.com.hk so that we can process next step to prepare the 

BL(s). 

 

Thank you for your great supporting and co-operation. 

 

T.S. Lines Limited 

 

Documentation Department  
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